



HOLGER CHRISTIANSEN A/S

Wälchli + Bollier AG
Schlosserstrasse 5
CH-8180 Bülach
SWITZERLAND

Esbjerg, 8th June 2005

Dear Sirs,

Re.: Certification according to Block Exemption Regulation 1400/2002.

Referring to your letter dated 3rd May 2005 please find enclosed our certification according to Block Exemption Regulation 1400/2002.

Bescheinigung nach Gruppenfreistellungsverordnung (EG) Nr. 1400/2002.

Holger Christiansen A/S bestätigt hiermit dass es sich bei den von Ihr hergestellten Produkten ausschließlich um Originalersatzteile oder qualitativ gleichwertige Ersatzteile im Sinne der Gruppenfreistellungsverordnung (EG) Nr. 1400/2002, Artikel 1, Absatz 1 t) bzw. 1 u) handelt. Das HC Parts Programm von renovierten Anlasser und Lichtmaschinen ist qualitative gleichwertig insofern als der Hersteller selber renovierten Teile verkaufen.

Certification according to Block Exemption Regulation 1400/2002.

Holger Christiansen A/S hereby confirms that products produced by our company consist solely of original spare parts or spare parts of a matching quality in accordance with Block Exemption Regulation 1400/2002, Article 1, section 1 t), as well as 1 u). The HC Parts programme of remanufactured starters and alternators is of "matching quality" inasmuch as the vehicle maker himself sells remanufactured spare parts.

Kind regards
HOLGER CHRISTIANSEN A/S



Kenneth Sørensen
Trade Manager